
 

Officials Bulletin – Winter 2024 

MESSAGE FROM THE OCRC CHAIR – JOCELYN JAY  

As we embark on another exciting season, it is with great appreciation and admiration that we 
extend our sincerest gratitude to each and every one of you. Your unwavering dedication, 
commitment, and invaluable contributions as volunteers do not go unnoticed. We acknowledge 
the considerable amount of time, effort, and personal expense you invest in fulfilling your roles 
as officials, all of which directly contribute to the success and smooth operation of our events. 

This year holds particular significance as it marks an Olympic and Paralympic year, adding an extra 
layer of excitement and anticipation to our competitions. Your collective wealth of experience, 
paired with your tireless efforts, form the cornerstone of our swimming community. It is through 
your expertise and passion that we are able to create an environment where athletes can excel 
and achieve their fullest potential. Your commitment to upholding the integrity of the sport and 
ensuring fair competition is truly commendable and appreciated. 

I would like to welcome Christine Hoddinott back to her position as Coordinator, Sport 
Development (Officials & Para Classification) while Anita Scheffel-Woo moves to a supporting 
role for officials and key oversight to the Officials Pathway Refresh project!  

Additionally, I would like to welcome Trevor Cowan to the OCRC as the new Ontario 
representative. We look forward to your different perspective and experience. 

INTERNATIONAL PAN AM AQUATICS NOMINATIONS 

Congratulations to the following Pan Am Aquatics (formerly UANA) Pool officials who have been 
nominated to Pan Am Aquatics for List # 5 for appointments from January 1, 2024 – December 
31, 2027. 

Iris Jackson – Referee 
Diane MacKenzie – Referee 
Kerim Ozcan – Referee 
Teresa Stauft – Starter 
Su Kin Cheong - Starter 
Louise Leblanc & Trevor Cowan – PAQ Swimming Discipline Committee (formerly TSC) 
Carole Thomas & Francois Desmarais – PAQ Open Water Swimming Discipline Committee 

  

Français à suivre (cliquez) 
 



 

2 

UPCOMING SWIMMING CANADA NATIONAL EVENTS  

Please find below the links to the Officials sign-up forms for our upcoming events: 

2024 Speedo Eastern Canadian Championships: https://form.jotform.com/232605767565162  
2024 Speedo Western Canadian Championships: https://form.jotform.com/232606429418155  
2024 Canadian Swimming Open Officials form: https://form.jotform.com/232854144951257  
2024 Olympic & Paralympic trials presented by Bell: 

- Officials: https://form.jotform.com/231463573709259  
- Volunteers: 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-
N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform  

2024 Speedo Canadian Swimming Championships: form will be available here by the end of 
February 

These links are also posted on the event pages under the National/International calendar on 
the Swimming Canada website - https://www.swimming.ca/en/events-results/national-
international-events/. 

NATIONAL MEET EXPERIENCE – COMPETITION APPROVAL 

This is a reminder that the OCRC developed an application process for meet 
managers/provincial sections to submit competitions to be considered for national event 
equivalency. If the application is approved, the competition can be used as “national meet 
experience” for Level IV officials moving to Level V. The link for the application form can be 
found here.  

The following events have been awarded national event equivalency to provide Level IV officials 
with an additional opportunity to gain national meet experience.  

2024 USports Championships (Pointe-Claire) – March 7-9, 2024 (Contact Simon Roughley - 
Simon.Roughley@johnabbott.qc.ca) 

2024 Mel Zajac Jr. (Vancouver) – June 21-23, 2024 (Contact - Glenn Greig at glgreig@gmail.com) 

UPCOMING PARA OFFICIALS CLINICS - REGISTRATION OPEN 

Registration is open for the upcoming Domestic Para Clinic to be hosted in Halifax, NS. 

2024 David Fry East Coast Championships, Dalplex Pool, Halifax 
Clinic - February 28-29, 2024, Dalplex Conf Room; Competition – February 29-March 3, 2024 

https://form.jotform.com/232605767565162
https://form.jotform.com/232606429418155
https://form.jotform.com/232854144951257
https://form.jotform.com/231463573709259
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform
https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2024-speedo-canadian-swimming-championships/
https://www.swimming.ca/en/events-results/national-international-events/
https://www.swimming.ca/en/events-results/national-international-events/
https://forms.office.com/r/T7RHZtb7bE.
mailto:Simon.Roughley@johnabbott.qc.ca
mailto:glgreig@gmail.com
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Officials interested in registering for this clinic should login to the Learning Management System 
using your Swimming Canada officials’ login information. 

If you are interested in attending a Domestic Para Clinic in Montreal before Trials, please indicate 
your interest by filling in the Microsoft form here by March 15th, 2024.  

INTERNATIONAL ASSIGNMENTS 

Daryle Martin – 2024 Olympic Games 
Sheila Guenther - Assistant Technical Delegate – 2024 Paralympic Games 
Jocelyne Mc Lean and Sandra Rousseau – 2024 Paralympic Games 

LEVEL V OFFICIALS 

Congratulations to the following new Level V officials, certified since November 25, 2023. 
Shawn Taylor (ON) 
Dan Scott (ON) 
Jennifer Abrahamson (SK) 
Rob Smith (BC) 

AQUA OPEN WATER SCHOOL – DECLARATION OF INTEREST 

Swimming Canada has been approved to host a World Aquatics Open Water School, April 6-7, 
2024 in Montreal, Quebec. Swimming Canada will use the Declaration of Interest form in order 
to nominate officials to take part in the World Aquatics Open Water School in April.  

We would ask that interested and eligible officials fill out the Declaration of Interest form and 
submit it to choddinott@swimming.ca by March 10, 2024 along with the following for the 
World Aquatics system: 

• Full name 
• Copy of passport 
• Photo following these guidelines 
• Personal email address 
• Dietary restrictions 

CANADIAN RULEBOOK UPDATE  

World Aquatics provided an updated version of their Competition Regulations in effect January 
1, 2024.  

The new version of the Swimming Canada rulebook will be available on the Swimming Canada 
website by March 1, 2024.  

https://edu.swimming.ca/
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=7XkJ7XrSUE-nEjxYVHNtkyUIv7DLBlNMvG1yB32N1UJURFoxVFlVUjJZWE5WUDNFNEUyVVRPWkkxRS4u
https://www.swimming.ca/content/uploads/2024/02/Declaration-dinteret-2024.pdf
mailto:choddinott@swimming.ca
https://data.fina.org/Content/docs/Fina_Accreditation_Photo_Requirements.pdf
https://resources.fina.org/fina/document/2024/01/29/2b4f5bea-f965-411c-8fae-6d33bda64b85/Competition-Regulations-version-1st-January-2024-_-Publishing_V3.pd
https://www.swimming.ca/en/swimmingcanadarules/


 

4 

Notable addition to Part II: Swimming Rules – the term “separated” is defined in a note for both 
breaststroke and butterfly. 

7. BREASTSTROKE  

7.6 At each turn and at the finish of the race, the touch shall be made with both hands 
separated* and simultaneously at, above, or below the water level. 

*”Separated” means that the hands cannot be stacked one on top of the other. It is not 
necessary to see space between the hands. Incidental contact at the fingers is not a concern. 

8. BUTTERFLY  

8.4 At each turn and at the finish of the race, the touch shall be made with both hands 
separated** and simultaneously, at, above or below the water surface. 

**”Separated” means that the hands cannot be stacked one on top of the other. It is not 
necessary to see space between the hands. Incidental contact at the fingers is not a concern. 

NEW SWIMMING CANADA REGISTRATION SYSTEM UPDATE 

As we prepare for the new registration system to go live in September 2024, we encourage COAs 
to ensure that officials data is up-to-date and as accurate as possible before we transition to the 
new system. COAs should work to remove duplicate officials accounts, ensure that officials 
records are accurate, and update officials clinics, evaluations and certification dates. 

PROVIDING AN INCLUSIVE ENVIRONMENT FOR ATHLETES AT COMPETITIONS 

Swimming Canada believes that swimming is for everyone, and is committed to developing, 
maintaining and supporting a culture of equity, diversity and inclusion in the delivery of its 
programs. To this end, we encourage Meet Managers and Meet Referees/Competition 
Coordinators to keep the principles of inclusion and accessibility in mind at competitions where 
athletes may require flexibility in the usual procedures/rules so that they can participate fairly 
and safely.  
For more information on supporting D/deaf and Hard of hearing Athletes at Competitions, click 
here. 
For additional information on Swimming Canada’s policy for Equity, Diversity & Inclusion, click 
here.  

MEET INFORMATION PACKAGES AND CURRENT SWIMMING CANADA RULES 

Please remember to update Meet Information Package wording to reflect the current facility and 
swimwear rules. See sample wording below. 

  

https://www.swimming.ca/content/uploads/2024/02/Ddeaf-and-Hard-of-hearing-swimmers-at-competitions-Feb-2024.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2024/02/Ddeaf-and-Hard-of-hearing-swimmers-at-competitions-Feb-2024.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2022/12/2022_Equity-Diversity-Inclusion-Policy-Procedure_20221206-1.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2022/12/2022_Equity-Diversity-Inclusion-Policy-Procedure_20221206-1.pdf
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Starts 
i. Starts will be conducted from Starting Platforms (blocks) as per World Aquatics 

II.4.1 and II.16.1.4 (from both ends or from deep end only); 
and/or 
ii. Starts will be conducted from the Deck or Bulkhead as per Canadian Facility Rule 

II.C4.1.1 and II.C16.1.4.1 (from both ends or from _____ end); 
and/or 
iii. In-water starts will be conducted as per Canadian Facility Rule II.C4.1.1 and 

II.C16.1.4.1 (from both ends or from _____ end); 

Swimwear 

All swimmers are permitted to race with the swimwear of their choosing at all 
competitions sanctioned by the provincial section. It is not required to declare the 
choice of swimwear to the Referee if the fabric of the swimwear is a permeable open 
mesh textile and would not reasonably be seen to create a technical advantage in terms 
of speed, buoyancy, or endurance. 

For more information, refer to the Swimwear at Competitions document on the 
Swimming Canada website. 
 

https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/07/Swimwear-at-competitions-July-11-2023.pdf
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Bulletin des officiels – Hiver 2024 

MESSAGE DE LA PRÉSIDENTE DU COCR - JOCELYN JAY  

Alors que nous entamons une nouvelle saison riche en émotions, c'est avec beaucoup de 
reconnaissance et d'admiration que nous exprimons notre plus sincère gratitude à chacun 
d'entre vous. Votre dévouement inébranlable, votre engagement et vos contributions 
inestimables en tant que bénévoles ne passent pas inaperçus. Nous reconnaissons le temps, les 
efforts et les dépenses personnelles considérables que vous investissez dans l'exercice de vos 
fonctions d'officiels, qui contribuent directement au succès et au bon déroulement de nos 
évènements. 

Cette année revêt une importance particulière puisqu'il s'agit d'une année olympique et 
paralympique, ce qui ajoute une couche supplémentaire d'excitation et d'anticipation à nos 
compétitions. Votre expérience collective, associée à vos efforts inlassables, constitue la pierre 
angulaire de notre communauté de natation. C'est grâce à votre expertise et à votre passion que 
nous sommes en mesure de créer un environnement où les athlètes peuvent exceller et atteindre 
leur plein potentiel. Votre engagement à préserver l'intégrité du sport et à garantir une 
concurrence loyale est réellement remarquable et apprécié. 

J'aimerais souhaiter la bienvenue à Christine Hoddinott, qui reprend son poste de coordonnatrice 
du développement du sport (officiels et classification), tandis qu'Anita Scheffel-Woo se voit 
confier le rôle de soutien aux officiels et de supervision du projet d'actualisation du parcours des 
officiels !  

Par ailleurs, j'aimerais souhaiter la bienvenue à Trevor Cowan en tant que nouveau représentant 
de l'Ontario au sein du COCR. Nous sommes ravis de pouvoir bénéficier de votre point de vue et 
de votre expérience. 

NOMINATIONS INTERNATIONALES DE PAN AM AQUATICS 

Félicitations aux officiels en piscine de Pan Am Aquatics (anciennement UANA) suivants qui ont 
été nommés sur la liste n° 5 de Pan Am Aquatics pour les nominations du 1er janvier 2024 au 31 
décembre 2027. 

Iris Jackson – Juge-arbitre    
Diane MacKenzie – Juge-arbitre   
Kerim Ozcan – Juge-arbitre  
Teresa Stauft – Starter 

English (click here) 
 



 

7 

Su Kin Cheong - Starter 
Louise Leblanc & Trevor Cowan - Comité de discipline de natation du PAQ (anciennement TSC) 
Carole Thomas & François Desmarais - Comité de discipline de la natation en eau libre du PAQ 

ÉVÈNEMENTS NATIONAUX DE NATATION CANADA À VENIR  

Vous trouverez ci-dessous les liens vers les formulaires d'inscription des officiels pour nos 
prochains évènements : 

Championnats canadiens de l'Est Speedo : https://form.jotform.com/232605767565162  
Championnats canadiens de l'Ouest Speedo : https://form.jotform.com/232606429418155  
Omnium canadien de natation 2024 : https://form.jotform.com/232854144951257  
Essais olympiques et paralympiques 2024, présentés par Bell 

- Officiels : https://form.jotform.com/231463573709259  
- Bénévoles : 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-
N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform  

Championnats canadiens de natation Speedo 2024 : le formulaire sera disponible ici à la fin du 
mois de février. 

Ces liens sont également affichés sur les pages des évènements dans la section du calendrier 
national et international du site web de Natation Canada. 
https://www.swimming.ca/fr/evenements-resultats/evenements-nationaux-et-internationaux/  

EXPÉRIENCE EN COMPÉTITION NATIONALE - APPROBATION DES COMPÉTITIONS 

Ceci est un rappel que le COCR a développé un processus de demande pour les directeurs de 
compétitions et les associations provinciales afin de soumettre des compétitions qui seront prises 
en considération pour une équivalence d'évènement national. Si la demande est approuvée, la 
compétition peut être utilisée comme « expérience de compétition nationale » pour les officiels 
de niveau IV qui passent au niveau V. Le lien pour le formulaire de demande est 
https://forms.office.com/r/T7RHZtb7bE ?  

Les évènements suivants ont reçu une équivalence d'évènement national afin de fournir aux 
officiels de niveau IV une occasion supplémentaire d'acquérir de l'expérience en matière de 
rencontre nationale. 

Championnats USports 2024 (Pointe-Claire) - 7-9 mars 2024 (Contact Simon Roughley - 
Simon.Roughley@johnabbott.qc.ca) 

Mel Zajac Jr. 2024 (Vancouver) – 21-23 juin 2024 (Contact - Glenn Greig à glgreig@gmail.com) 

https://form.jotform.com/232605767565162
https://form.jotform.com/232606429418155
https://form.jotform.com/232854144951257
https://form.jotform.com/231463573709259
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf7iRmYhLvSjjHSRbHW3k7nv5mpNW-N0ytuiK7rsu87jAAFoA/viewform
https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2024-speedo-canadian-swimming-championships/
https://www.swimming.ca/fr/evenements-resultats/evenements-nationaux-et-internationaux/
https://forms.office.com/r/T7RHZtb7bE
mailto:Simon.Roughley@johnabbott.qc.ca
mailto:glgreig@gmail.com
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PROCHAINS STAGES POUR LES OFFICIELS DE PARANATATION - INSCRIPTIONS OUVERTES 

Les inscriptions sont ouvertes pour le prochain stage national de paranatation qui se tiendra à 
Halifax, en Nouvelle-Écosse. 

2024 David Fry East Coast Championships, Dalplex Pool, Halifax 
Stage - 28-29 février 2024, salle de conférence Dalplex ; Compétition - 29 février-3 mars 2024 

Les officiels intéressés à s'inscrire à ce stage doivent se connecter à la plateforme d'apprentissage 
en utilisant leurs informations de connexion d'officiels de Natation Canada. 

Si vous souhaitez participer à un stage national de paranatation à Montréal avant les Essais, 
veuillez manifester votre intérêt en remplissant le formulaire ici.  

AFFECTATIONS INTERNATIONALES 

Daryle Martin – Jeux olympiques 2024 
Sheila Guenther - Déléguée technique adjointe - Jeux paralympiques 2024 
Jocelyne Mc Lean et Sandra Rousseau - Jeux paralympiques 2024 

OFFICIELS DE NIVEAU V 

Félicitations aux nouveaux officiels de niveau V, certifiés depuis le 25 novembre 2023 : 
Shawn Taylor (ON) 
Dan Scott (ON) 
Jennifer Abrahamson (SK) 
Rob Smith (BC) 

Formation en eau libre de AQUA – Déclaration d’intérêt 

Natation Canada a été approuvé pour accueillir une formation d'eau libre de World Aquatics, 
les 6 et 7 avril 2024 à Montréal, au Québec. Natation Canada utilisera la déclaration d'intérêt 
afin de nommer des officiels qui participeront à la formation d'eau libre de World Aquatics en 
avril. Formulaire de déclaration d'intérêt 

Nous demandons aux officiels intéressés de remplir le formulaire de déclaration d'intérêt ci-
joint et de l'envoyer à choddinott@swimming.ca, accompagné des documents suivants pour le 
système de World Aquatics : 

• Nom complet 
• Copie du passeport 
• Photo en suivant ces directives  
• Courriel personnel 
• Restrictions alimentaires 

https://edu.swimming.ca/
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=7XkJ7XrSUE-nEjxYVHNtkyUIv7DLBlNMvG1yB32N1UJURFoxVFlVUjJZWE5WUDNFNEUyVVRPWkkxRS4u
https://www.swimming.ca/content/uploads/2024/02/Declaration-dinteret-2024.pdf
mailto:choddinott@swimming.ca
https://data.fina.org/Content/docs/Fina_Accreditation_Photo_Requirements.pdf
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MISE À JOUR DU RÈGLEMENT CANADIEN  

World Aquatics a présenté une version actualisée de son règlement des compétitions en vigueur 
à compter du 1er janvier 2024.  

https://resources.fina.org/fina/document/2024/01/29/2b4f5bea-f965-411c-8fae-
6d33bda64b85/Competition-Regulations-version-1st-January-2024-_-Publishing_V3.pdf  

La nouvelle version du règlement canadien sera disponible sur le site web de Natation Canada 
d'ici le 1er mars 2024. https://www.swimming.ca/fr/reglementsnatationcanada/  

Ajout notable à la partie II : Règles de natation - le terme « séparé » est défini dans une note pour 
la brasse et le papillon. 

7. BRASSE  

7.6 À chaque virage et à l’arrivée de la course, le contact avec le mur doit se faire 
simultanément avec les deux mains séparées soit au niveau de l’eau, soit au-dessus, soit en 
dessous de l’eau. 

* « Séparées » signifie que les mains ne peuvent être superposées l’une au-dessus de l’autre. Il 
n’est pas nécessaire de voir un espace entre les mains. Un contact imprévu des doigts n’est pas 
un problème. 

8. PAPILLON  

8.4 À chaque virage et à l’arrivée de la course, le contact avec le mur doit se faire 
simultanément avec les deux mains séparées**, soit au niveau de l’eau, soit au-dessus, soit au-
dessous de la surface de l’eau. 

**« Séparées » signifie que les mains ne peuvent être superposées l’une au-dessus de l’autre. Il 
n’est pas nécessaire de voir un espace entre les mains. Un contact imprévu des doigts n’est pas 
un problème. 

MISE À JOUR SUR NOUVEAU SYSTÈME D'INSCRIPTION DE NATATION CANADA 

Alors que nous nous préparons à la mise en service du nouveau système d'inscription en 
septembre 2024, nous encourageons les AOC à s'assurer que les données des officiels sont à jour 
et aussi exactes que possible avant la transition vers le nouveau système. Les AOC sont invitées 
à supprimer les comptes d'officiels en double, à s'assurer que les dossiers des officiels sont exacts 
et à mettre à jour les stages, les évaluations et les dates de certification des officiels. 

OFFRIR UN ENVIRONNEMENT INCLUSIF AUX ATHLÈTES LORS DES COMPÉTITIONS 

Natation Canada croit que la natation est pour tout le monde et s'engage à développer, maintenir 
et soutenir une culture d'équité, de diversité et d'inclusion dans la prestation de ses programmes. 

https://resources.fina.org/fina/document/2024/01/29/2b4f5bea-f965-411c-8fae-6d33bda64b85/Competition-Regulations-version-1st-January-2024-_-Publishing_V3.pdf
https://resources.fina.org/fina/document/2024/01/29/2b4f5bea-f965-411c-8fae-6d33bda64b85/Competition-Regulations-version-1st-January-2024-_-Publishing_V3.pdf
https://www.swimming.ca/fr/reglementsnatationcanada/
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À cette fin, nous encourageons les directeurs de compétition et les juges-
arbitres/coordonnateurs de compétition à garder à l'esprit les principes d'inclusion et 
d'accessibilité lors des compétitions où les athlètes peuvent avoir besoin d'une certaine flexibilité 
dans les procédures/règles habituelles afin qu'ils puissent participer de manière équitable et en 
toute sécurité.  
Pour plus d'informations sur le soutien aux athlètes sourds et malentendants lors des 
compétitions, cliquez ici. 
Pour plus d'informations sur la politique d'équité, de diversité et d'inclusion de Natation Canada, 
cliquez ici.  

TROUSSE D'INFORMATION ET RÈGLES ACTUELLES DE NATATION CANADA 

N'oubliez pas de mettre à jour le libellé de la trousse d'informations des compétitions afin de 
refléter les règles actuelles concernant les installations et les maillots de bain. Voir l'exemple de 
libellé ci-dessous. 

Départs 

iv. Les départs seront effectués à partir des plateformes de départ (blocs) conformément 
à World Aquatics II.4.1 et II.16.1.4 (des deux extrémités ou de l'extrémité profonde 
seulement) ; 

ou 
v. Les départs seront effectués depuis le rebord ou le pont, conformément aux règles 

canadiennes II.C4.1.1 et II.C16.1.4.1 (depuis les deux extrémités ou depuis l'extrémité 
_____) ; 

ou 
vi. Les départs dans l'eau seront effectués conformément aux règles 

canadiennes II.C4.1.1 et II.C16.1.4.1 (des deux extrémités ou de l'extrémité _____) ; 

Maillot : 

Tous les nageurs sont autorisés à nager avec le maillot de bain de leur choix lors de toutes les 
compétitions sanctionnées par l’association provinciale. Il n'est pas nécessaire de déclarer le 
choix du maillot de bain au juge-arbitre si le tissu du maillot de bain est un textile à mailles 
ouvertes perméables et qu'il n'est pas raisonnablement considéré comme créant un 
avantage technique en termes de vitesse, de flottabilité ou d'endurance. 

Pour plus d'information, consultez le document sur les maillots de bain en compétition sur le 
site web de Natation Canada- 
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/07/Maillots-de-bain-pour-les-
competitions-11-juillet-2023.pdf  

https://www.swimming.ca/content/uploads/2024/02/Nageurs-Ssourds-et-malentendants-fevrier-2024.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2022/12/2022_Equity-Diversity-Inclusion-Policy-Procedure_20221206-FR-1.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/07/Maillots-de-bain-pour-les-competitions-11-juillet-2023.pdf
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/07/Maillots-de-bain-pour-les-competitions-11-juillet-2023.pdf
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